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§ 1  
Val av justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) fick  

i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 25 maj 

2016, kl. 9.00.    
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 28 april 2016 

justerats den 3 maj 2016.    
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§ 3 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket  
1 p föräldrabalken (FB)    
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-187-2016. 
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§ 4 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt ärende      
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-182-2016.  
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§ 5 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt ärende      
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-183-2016.  
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§ 6 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 4 maj samt den 18 maj 

2016.  
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§ 7 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   
 
Stadsdelsdirektör Patrik Derk informerade om det planerade nationaldags-

firandet på Rinkeby Torg.  

 

Nämnden hade ingen information och inga frågor.  
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§ 8 
Tertialrapport 1 2016 för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd   
  
Beslut 
1. Tertialrapport 1 för år 2016 godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

 

2. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 3,0 

mnkr för tillgänglighetsfrämjande investeringar i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet. 

 

3. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 3,0 

mnkr för reinvesteringar i enlighet med vad som redovisas i ärendet. 

 

4. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 8,4 

mnkr för investeringsmedel i klimatåtgärder i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet. 

 

5. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 0,5 

mnkr för åtgärder för en giftfri förskola. 

 

6. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 50,0 mnkr och 

anmäler detta till kommunstyrelsen i enlighet med vad som redovisas i  

ärendet. 

 

7. Stadsdelsnämnden fastställer nya mål och målvärden i enlighet med bilaga 

1. 

 

8. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
I stadens budget för 2016 anger kommunfullmäktige följande inriktningsmål: 

 Ett Stockholm som håller samman 

 Ett klimatsmart Stockholm 

 Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

 Ett demokratiskt hållbart Stockholm 

 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning bedömer att kommunfullmäktiges  

inriktningsmål kommer att uppnås under året.  

 
När det gäller det ekonomiska utfallet redovisas ett överskott om 0,5 mnkr  

före resultatöverföringar och en budget i balans efter resultatöverföringar. 

 
Ärendets beredning  
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Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 maj 2016.    

Dnr 1.2.1.-231-2016  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

   

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann  

att nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.     

    

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens  

beslut till förmån för eget förslag enligt följande:   

 

1. Delvis godkänna förvaltningens förslag. 

2. Tillföra arbetet med LUP nedanstående riktlinjer. 

3. Därutöver anföra följande: 

 

Rinkeby-Kista måste fungera 

Mycket är på väg åt fel håll i kommunen som helhet och Rinkeby-Kista i  

synnerhet. Det finns uppenbara bevis på att kriminaliteten och otryggheten  

ökar, samtidigt som det bakomliggande utanförskapet växer. Istället för att  

gå till botten med problematiken inrättas anställningar med flummiga arbets-

beskrivningar bakom stängda dörrar och utan transparens.  
 

Utbildning och jobb är två viktiga spår till ett integrerat och sammanhållet  

samhälle. Trots det väljer den rödgröna majoriteten att öka antalet barn per 

grupp i förskolan. Utfallet för 2015 var 14,7 barn per avdelning, och den siffran 

är numera på 15,2. Målsättningen är 16 barn per avdelning. Majoriteten vill 

alltså att närheten till barnen ska minska, och man har en strategi för det. 

 

Målsättning 

Majoriteten i Rinkeby-Kista, med Mia Päärni i spetsen, angrep återkommande 

den förra majoriteten för att ha olika mål för KF som helhet och Rinkeby-Kista. 

Exempelvis är målet för ’’Andel barn som lever i familjer som har ekonomiskt 

bistånd’’ 11,1 % i Rinkeby-Kista men 3 % för kommunfullmäktige i stort. Det 

är hyckleri från majoritetens sida, och tyder på ett enormt svek mot 

medborgarna som röstat fram dem. Socialdemokraterna har återkommande 

lovat att man ska ändra på detta, men ändå så fortsätter man. Självklart borde 

Rinkeby-Kista ha samma målsättning som Stockholm i övrigt.  
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Lokalt utvecklingsprogram (LUP) 

Vår största oro med arbetet med det lokala utvecklingsprogrammet är att  

grupper, nätverk och konstellationer ska hävda någon typ av tolkningsföreträde 

för alla stadsdelens invånare och därmed få mycket stort inflytande. Politiken 

och förvaltningen måste se till allmänintresset, inte särintressen. Vidare skulle  

vi vilja se ytterligare stärkt fokus på sysselsättning, jobb och arbetsmarknad i de 

övergripande målen.  

 

Avslutningsvis är trångboddhet och bostadssituationen alarmerande för många 

kring Järvafältet, unga särskilt. Här skulle vi vilja, inom ramen av LUP, att 

stadsdelen tar initiativ till ökat byggande genom exploaterings- och 

stadsbyggnadsnämnden. Vi från Alliansen har exempelvis föreslagit 

bostadsinventeringar, likt trygghetsvandringar, där förvaltningen bör inventera 

ytor där det kan för-tätas och byggas nytt. 

 

Särskilt uttalande  
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) och 

tjänstgörande ersättaren Clara Bergman (V) lämnade följande särskilda  

uttalande:   

 

Av rapporten Skillnadernas Stockholm framgår att Rinkeby-Kista inom 

många områden visar klart sämre förhållanden än övriga staden på mer eller 

mindre alla områden. För oss som är verksamma lokalt är det ingen nyhet 

och vi är förväntansfulla inför att staden tar ett ordentligt grepp om frågorna 

kring ojämlikhet och vill göra några medskick i det arbetet. 

 

För att en positiv förändring ska kunna ske har vi ett stort arbete framför oss. 

Det ställer krav på både staden, landstinget och statliga myndigheter. Det 

krävs att alla drar åt samma håll och i staden behöver samtliga förvaltningar 

och bolag medverka på så sätt att resurser för förändringsarbetet ställs till  

förfogande. Landstinget behöver ta ett större ansvar för till exempel de stora 

ohälsotal som noteras bland barn, unga och vuxna. Likaså kan vi konstatera 

att arbetsförmedlingens och polisens arbete är mycket viktigt och att de 

måste få resurser, tydliga uppdrag och rätt kompetens för att bedriva ett 

effektivt  

arbete i våra stadsdelar. Med andra ord, fokus på att minska skillnader  

behöver finnas på alla nivåer. 

 

Om man menar allvar med förändringsarbetet så måste också de 

målsättningar som bestäms i stadsdelens verksamhetsplan ligger i paritet 

med kommunfullmäktiges mål. Om ambitionen är att minska skillnaderna 

måste det synas  

i våra mål – även om det innebär att vi inte alltid kommer att nå våra mål till 

att börja med.  
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Förutom de självklara frågorna om att minska arbetslösheten, öka mål- 

uppfyllelsen i skolan och att minska trångboddhet och/eller hemlöshet så  

behöver vi arbeta mer med konkreta och synliga aktiviteter som minskar 

otryggheten. Även om de strukturella frågorna vi nämner här är de absolut 

viktigaste behövs åtgärder av olika slag. I vissa fall behöver vi ett särskilt  

fokus på barn och kvinnor där vi upplever att de tar mindre plats på 

offentliga arenor överlag. Men målet är så klart att alla ska känna trygghet 

både i  

hemmen och utomhus i våra stadsdelar på väg till arbete, skola, fritid, möten 

och nöjen.  

 

För att minska brottsligheten och den rädsla den medför räcker det inte att 

förstärka de polisiära resurserna även om de är mycket viktiga. Det krävs 

också insatser för att ändra Järvabornas levnadsförutsättningar. Barn och 

ungdomar måste få en bättre framtidstro vilket osökt för oss tillbaka till de 

stora frågorna. Det kan ske genom att deras förutsättningar att klara skolan 

förbättras. Vi behöver ett rejält omtag och en ordentlig satsning på våra  

skolor så att de blir attraktiva val för både stadsdelens elever och andra.  

Det viktigaste och helt grundläggande är att få godkända betyg för att kunna  

fortsätta på gymnasiet i antingen yrkesutbildningar eller förberedelser för 

universitetsstudier. Insatser för att öka sysselsättningen bland den vuxna  

befolkningen är lika viktig. Fler barn/unga ska få växa upp i ett hem där  

föräldrar går till ett arbete. 

 

En förberedelse för vuxenlivet är att ungdomarna får pröva på att jobba.  

Nu medverkar förvaltningen till detta genom att anställa ett antal 

ungdomsvärdar som under ett år får delta i det trygghetsskapande arbetet. Ett 

annat  

sätt är att ungdomar får möjlighet till feriearbete under främst sommaren  

men också i samband med jullovet. Denna typ av arbeten erbjuds normalt  

av företag till deras anställdas barn. I vår stadsdel saknar många föräldrar  

arbete och vi har också många ensamkommande ungdomar, varför det blir 

extra viktigt att förvaltningen kan erbjuda sommarjobb till alla ungdomar  

som är kvalificerade. Kvantitativt har vi fler sommarjobb än någonsin och  

för att lyckas med att nå målet fullt ut och för att kunna arbeta med kvalitén 

behöver fler centrala förvaltningar, andra stadsdelsförvaltningar, stadens  

bolag men också landstinget vara med i arbetet att skapa meningsfulla  

sommarjobb. Staden behöver ta ett större ansvar för både finansiering och att 

få fram det stora antal sommarjobb som behövs. Vi vet att målet i stadsdelen 

är mycket högt satt men hoppas att förvaltningen trots utmaningar lyckas nå 

det. 

 

Från stadens sida bedrivs idag en aktiv arbetsmarknadspolitik och man  

satsar både på snabbspår inom SFI, vuxenutbildning och insatser så som 

Stockholmsjobb. Arbetslösheten har glädjande nog minskat något även i våra 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

19 maj 2016 
 

Sida 15 

 

 

  

stadsdelar, en positiv trend som behöver förstärkas. Det är mycket viktigt att 

stadsdelarna i arbetet med de lokala utvecklingsplanerna driver alla tänkbara 

sätt att skapa arbetstillfällen och kan ge de som behöver en extra skjuts in på 

arbetsmarknaden möjlighet att etablera sig. I det arbetet kommer stadens alla 

förvaltningar och bolag spela en viktig roll. Vi ser utvecklingsmedel som en 

möjlighet att eventuellt förstärka stadsdelen samordning kring 

arbetsmarknadsinsatserna. Det är möjligtvis så att en person med god 

lokalkännedom skulle kunna föra stadens arbete med till exempel 

nyföretagande närmare våra invånare. Det finns med största sannolikhet 

många intressanta uppdrag för en näringslivssamordnare att arbete med men 

tanken är att komplettera det staden gör, vara en kanal in i det arbetet och 

kreativt driva frågor som kan  

bidra till att fler företag samt sociala företag startas i stadsdelen. 

 

En försvårande faktor för många boende på Järva är den stora trångboddhet 

och otrygghet i att hyra i andra, tredje etcetera hand medför. Det drabbar 

både barn och vuxna, men för barnen innebär det att de inte kan ta hem 

kamrater, inte få ro för läxläsning eller bara få vara för sig själv. Vi behöver 

få många fler lägenheter och då såväl stora lägenheter som små så att unga 

kan flytta hemifrån. Men, det måste bli lägenheter till överkomlig hyra och 

för att åstadkomma det behöver staden fortsätta att ge de kommunala 

bostads-bolagen uppdrag att bygga och nationellt borde man även se över 

möjligheter att subventionera byggandet av framförallt hyresrätter. 

 

När det gäller tryggheten så är det ofta utomhus som den känns störst. Därför 

är miljön där viktig. Nu genomförs trygghetsvandringar flera gånger årligen, 

men vår stadsdel är stor och det blir max vartannat år som ett område besöks. 

Genom detta har buskage försvunnit och belysningen har förbättrats, men 

mer kan göras. Vi behöver också få en upprustning av torgytorna så att vi  

och våra besökare känner stolthet över området. För att åstadkomma detta 

behöver staden centralt också prioritera och visa vägen i kommande 

budgetar. Från stadsdelens sida kan vi se över hur vi kan utveckla olika 

aktiviteter i de offentliga rummen som t.ex. torgen med regelbundenhet. Det 

kan förhoppningsvis även öka närvaron av kvinnor och barn. I detta måste 

man understryka att underhåll och städning måste skötas ordentligt. 

Stadsnämnderna borde få ett större ansvar och mandat när det gäller dessa 

frågor vilket också skulle kunna innebära visst potential för att skapa 

arbetstillfällen. 

 

Kopplat till både trygghetsfrågor och hälsa tror vi att det finns mycket  

potential att utveckla arbetet med idrott. I Stockholm har man under många  

år investerat alldeles för lite vilket gör att vi har för få idrottshallar och de 

som finns har många gånger ett stort renoveringsbehov. Därför är det viktigt 

att arbetet med att få fram både fler idrottshallar fortsätter. Vi är glada för att 

det är en ny idrottshall på gång i Husby men ser att behoven finns runt hela 
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Järvafältet. Det är en fråga som kommer ta många år att åtgärda vilket gör  

vår förvaltnings arbete med spontanidrottsytor och samarbete med skolor för 

att öppna upp deras lokaler kvällstid ännu viktigare. Där finns fortfarande 

möjlighet att skapa fler ytor än vi har idag men vi behöver också fundera på 

hur vi kan samarbete med våra idrottsföreningar för att engagera dem i större  

utsträckning kring barn som inte är organiserade i en idrottsförening. Även 

här ser vi ett stort behov att arbeta särskilt med flickor som idrottar i mycket 

mindre utsträckning än pojkar. Arbetet med att bygga utomhusbadet på 

Järvafältet behöver påskyndas. 

 

Det förvaltningen beskriver när det gäller de lokala utvecklingsplanerna är 

helt i linje med den politiska majoritetens ambition att minska skillnaderna  

i Stockholm. Det finns dock en fråga som behöver belysas något mer och det 

är de hur vi kan få fler vuxna att vistas utomhus kvällstid. Hur förstärker vi 

det arbete som är påbörjat med satsningar på nattvandring, samarbete med 

föreningar, ungdomsvärdar, medborgarvärdar, fältassistenter och andra?  

Hur skapar vi mer aktiviteter och mötesplatser som ger oss som bor i stads-

delarna anledning att besöka centrumet på kvällen? I dagsläget saknas sådant 

i stor utsträckning bortsett från Kista Centrum och därför vill vi ge 

förvaltningen ett uppdrag att återkomma med förslag på åtgärder i andan av 

vad  

som beskrivits ovan. 
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§ 9  
Samverkan för förebyggande av våld i nära relationer   
Svar på skrivelse från Benjamin Dousa m.fl. (M) och Burhan Yildiz (L)   
  
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen.   
 
Ärendet 
I en skrivelse daterad 25 februari 2016 önskar Benjamin Dousa m.fl. (M) och 

Burhan Yildiz (L) att stadsdelsförvaltningen ska ges i uppdrag att, gärna i 

samverkan med bostadsbolagen och föreningar i området, undersöka 

möjligheterna att på olika sätt lyfta och arbeta med frågan om förebyggande av 

våld i nära  

relationer. Samverkande parter föreslås utbilda om och/eller införa policyer om 

grannsamverkan mot våld i nära relationer, policyer som kan täcka stadsdels-

områden, föreningar och/eller kvarter.  

 

Stadsdelsförvaltningen instämmer i att det förebyggande arbetet är viktigt.  

Förvaltningen samverkar med flera olika parter och arbetar med såväl primär 

som sekundär prevention, vilket redogörs för i tjänsteutlåtandet. Policyer om 

grannsamverkan mot våld i nära relationer är, enligt förvaltningens bedömning, 

ett lovvärt initiativ. Förvaltningen har påbörjat en inventering av vilka parter 

som kan vara aktuella att samarbeta med för att sprida sådan grannsamverkan. 

Förvaltningen kan i det sammanhanget bistå med kompetens, men däremot är 

det upp till respektive bostadsbolag, hyresvärd och bostadsrättsförening att anta 

och införa policyer.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.6.-124-2016   

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 10  
Var har våra demokratimedel gått?  
Svar på skrivelse från Benjamin Dousa m.fl. (M) och Burhan Yildiz (L)   
  
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen.   
 

Ärendet  
I en skrivelse av den 25 februari 2016 ställs frågor om de demokrati- och  

utvecklingsmedel nämnden fått åren 2015 och 2016.  

 

År 2015 fick nämnden demokrati- och utvecklingsmedel om 6,8 mnkr.  

Nämnden fördelade medlen i fem olika ärenden.  

 

För år 2016 har nämnden fått demokrati- och utvecklingsmedel om 9,8 mnkr. 

Vid stadsdelsnämndens behandling av verksamhetsplanen för år 2016 fördelade 

nämnden dessa medel. 

 

I förvaltningens svar redovisas hur nämnden fördelat medlen. För år 2015 

redovisas förbrukningen av medlen. För år 2016 avser förvaltningen att 

återkomma till nämnden. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 maj 2016.   

Dnr 1.6.-653-2015  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade följande särskilda  

uttalande: 

 

Hårt arbetande undersköterskor, taxichaufförer och egenföretagare finansierar 

stadens kommunkassa och därmed också demokratimedlen. Det är inte 

förvaltningens pengar eller politikens pengar, utan det är skattebetalarnas 

pengar som vi har, genom val, fått förtroendet att fördela. Vi anser att 

majoriteten i stads-delen har missbrukat det förtroendet genom att fördela 

pengar till de som ropar högst eller delar majoritetens politiska idéer.  

 

Förvaltningen skriver i sitt tjänsteutlåtande att eftersom pengarna fördelats på 

nämndsammanträden, vars protokoll enligt lag ska vara offentliga, så har 

transparensen funnits. Vi anser att det är mycket bekymmersamt att endast de 
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föreningar och organisationer vilka har dykt upp på sammanträdena, fått 

information om att det finns pengar att söka. 
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§ 11  
Tryggheten för invånarna i Rinkeby-Kista  
Svar på skrivelse från (L)  
 
Beslut 
Tjänstutlåtandet utgör svar på skrivelsen.    
 

Ärendet 
Burhan Yildiz (L) har i en skrivelse begärt att stadsdelsförvaltningen redogör 

för åtgärder för att stoppa våldet i stadsdelsområdet.  

 

Förvaltningen redogör i tjänsteutlåtandet för att ett lokalt utvecklingsprogram  

för att öka den sociala hållbarheten och tryggheten i stadsdelsområdet är under  

utarbetande. Vidare redogör förvaltningen för arbetet med barn, ungdom och 

föräldrar i de fall ett barn eller en ungdom anmälts för brott, samt för samarbetet 

med skolan för målgruppen.   

   

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.6.-061-2016   

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) och 

tjänstgörande ersättaren Clara Bergman (V) lämnade följande särskilda 

uttalande:   

 

Många invånare i Rinkeby-Kista känner sig otrygga i vår stadsdel. Detta är  

något som behöver adresseras på många olika sätt. 

 

För att minska brottsligheten och den rädsla den medför räcker det inte att  

förstärka de polisiära resurserna. Det krävs också insatser för att ändra Järva- 

bornas levnadsförutsättningar. Barn och ungdomar måste få en bättre 

framtidstro. Det sker bland annat genom att deras förutsättningar att klara 

skolan förbättras. För detta bedrivs hjälp med läxläsning av många aktörer och 

förvaltningen medverkar för en samordning och att få tillgång till lämpliga 

lokaler. 

En rejäl satsning på våra skolor så att de blir attraktiva val för att få godkända 

betyg för att komma in i gymnasiet för yrkesutbildningar eller förberedelser för 

universitetsstudier. Insatser för att öka sysselsättning bland den vuxna 

befolkningen så att barn och ungdomar kan växa upp i ett liv där föräldrar 
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dagligen går till sitt arbete i stället för att vara beroende av försörjningsstöd. Det 

är positivt att staden satsar på vuxenutbildning, snabbspår inom SFI och 

arbetsmarknads-åtgärder som Stockholmsjobben, det är något som behöver 

förstärkas än mer. 

 

Också vuxna behöver stärka sin roll som rådgivande och stödjande föräldrar.  

För att medverka till detta erbjuder Familjehusen i Rinkeby och Husby olika 

former av föräldrautbildningar och rådgivning, ett arbete som är positivt och 

som ska fortsätta utvecklas. 

 

En förberedelse för vuxenlivet är att ungdomarna får pröva på att jobba. Nu 

medverkar förvaltningen till detta genom att anställa ett antal ungdomsvärdar 

som under ett år får delta i det trygghetsskapande arbetet. Ett annat sätt är att  

erbjuda ungdomar feriearbete. 

 

Otryggheten upplevs ofta som störst utomhus. Trygghetsvandringar är en viktig 

del i arbetet att skapa en miljö där buskage som skymmer sikten och bristfällig 

belysning längs parkvägar kan åtgärdas. En annan viktig insats görs av våra 

medborgarvärdar där resurserna utökats. Det gäller även antalet fältassistenter 

som ska stödja ungdomarnas fritid. Sedan många år gör föräldrar viktiga 

insatser som nattvandrare och det har vi satsat extra kraft på för att få fler att 

engagera sig. Glädjande är att flera mammor nu börjat nattvandra i sina 

stadsdelar.  

 

I alla våra stadsdelar finns tillgång till fritidsgård för de unga i olika åldrar. På 

några ställen har tjejkvällar införts för att öka antalet tjejer som besökare. För 

att öka ungdomarnas delaktighet har två tjänster tillsatts varav den ena ska 

arbeta för att öka tjejers delaktighet, ett viktigt arbete som ligger framför oss. 

 

En annan faktor för att tryggheten ska öka är att fler vuxna vistas utomhus 

också kvällstid. Men det förutsätter att det finns en anledning att gå ut för att 

göra  

något. Bortsett från Kista Galleria finns mycket få kvällsaktiviteter som vänder 

sig till vuxna. Ett sätt att ändra detta kan vara om kommunen/stadsdelen, 

föreningar och andra sammanslutningar driver ett mer utåtriktat arbete i centralt  

belägna lokaler och i de offentliga rummen. 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

19 maj 2016 
 

Sida 22 

 

 

  

§ 12 
Tvärbanans Kistagren    
Förslag till skrivelse  
  
Beslut 
1.  Skrivelsen ”Tvärbanans Kistagren” godkänns och sänds till Stockholms läns  
   landsting. 
2.  Omedelbar justering.  

Ärendet 
På stadsdelsnämndens sammanträde den 28 april 2016 fick förvaltningen i  

uppdrag att bereda en skrivelse till Stockholms läns landsting om tvärbanans 

Kistagren. Motivet till skrivelsen är att landstingets trafikförvaltning i yttrande 

över landstingsdirektörens planeringsunderlag för budget 2017 och plan för  

investeringar 2017-2021 föreslår att byggstarten för Kistagrenen flyttas fram 

från 2017 till 2022.  

 

Landstingsfullmäktige beslutar om budget för 2017 den 14-15 juni. 

   

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.6.-244-2016  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.       
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§ 13 
Planering för servicebostäder enligt lagen om stöd och service  
till vissa funktionshindrade (LSS) på Rinkebyterrassen 1  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att teckna hyresavtal om tolv  
servicebostäder, samt en gemensamhetslokal och en personallokal på 
Rinkebyterrassen i Rinkeby, under de förutsättningar som föreligger i detta 
ärende.  
 

Ärendet 
Rådet för funktionshinderfrågor har informerats den 10 mars 2016. Rådet är  

positivt till uppförandet av servicebostäderna. 

  
Inom Stockholms stad finns ett stort behov av grupp- och servicebostäder för 

personer med funktionsnedsättning som omfattas av lagen om stöd och service 

för vissa funktionshindrade (LSS). Staden har ett gemensamt ansvar och  

uppdrag att öka bostadsbeståndet för målgruppen. Nämnden kan ansöka om 

stimulansbidrag om 0,5 mnkr och beställarstöd om 0,1mnkr. Medlen söks i 

samband med verksamhetsplanen för år 2017. 

 

Rinkebyterrassen kommer att innehålla både hyres- och bostadsrätter, totalt  

400 lägenheter. Sex servicebostäder och gemensamhets- och personallokal  

planeras på Almbygatan 8 och sex servicebostäder planeras på Hjulstavägen 

14. Varje bostad får en yta om cirka 40 kvadratmeter. Total yta för 

gemensamhets- och personalytor uppgår till cirka 170 kvadratmeter. Inflyttning 

planeras ske under juni och september 2017. Bygg Vesta äger fastigheterna och 

förvaltningen avser att hyra samtliga ytor som ingår i objektet. 

Bostadsföretaget har uppgett en preliminär hyreskostnadskalkyl om 

sammanlagt cirka 1 mnkr per år för lägenheterna. Bostadshyran kommer att 

förhandlas med Hyresgästföreningen och fastställs därefter. Hyran för 

verksamhetsarean beräknas uppgå till cirka 350 tkr per år.  

 

Förvaltningens föreslår att stadsdelsnämnden godkänner att utredning och  

planering sker för tolv servicelägenheter på Rinkebyterrassen och ger 

förvaltningen i uppdrag att teckna hyresavtal för samtliga objekt.                                                                

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.2.5.168-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 14   
Förordnande att begära polishandräckning enligt 43 § lagen med 
särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU)   
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att nedan nämnda personer inom Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning ska få förordnande att begära polishandräckning enligt 

43 § 1 stycket 2 p LVU inom nämndens ansvarsområde: 

 

Jaana Jansson, Monica Söderström, Cecilia Correa, Eva Klintwall, Helena 

Holmberg, Charlotte Ewaldh, Jennie Goodoree, Sara Lagerholm, Malin 

Jakobsson, Patric Näsström, Ulrika Hammarén, Malin Bjurel, Sandra 

Johansson, Sanna Häggbring, Sara Bergman, Emina Setkic, Zlata Slavic. 

 

2. Tidigare beslut om förordnande att begära polishandräckning för tjänstemän 

inom Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning upphävs. 

 

3. Polismyndigheten ska genom protokoll underrättas om detta beslut. 

 
Ärendet 
Enhetschefer och biträdande enhetschefer inom individ- och familjeomsorg  

behöver, för att genomföra beslut om vård och omedelbart omhändertagande, 

kunna begära polishandräckning enligt 43 § 1 stycket 2 p LVU. Beslut om  

polishandräckning kan inte delegeras, däremot kan särskilt utsedda tjänstemän 

förordnas att fatta sådana beslut. Med anledning av personalförändringar  

behöver ett nytt beslut om förordnande fattas. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.2.5.-234-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 15 
Ändringar i delegationsordningen för Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning   
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner föreslagna ändringar i delegationsordningen.  

 

Ärendet 
Förvaltningen föreslår förändringar i delegationsordningen inom följande  

verksamhetsområden:   

1. Ekonomiärenden och upphandling 

2. Socialpsykiatri  

3. Funktionsnedsättning 

4. Socialtjänst – stöd och service och förebyggande ungdomsinsatser 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.1.-189-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 16     
Motion om ökad ljussättning på stadens husfasader  
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2015:75) av Per Ossmer och Martin 

Westmont (båda SD) (KS dnr 106-1625/2015). 

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.    
 

Ärendet 
Remissbehandling 

Kommunstyrelsen har remitterat Motion (2015:75) om ökad ljussättning på  

stadens husfasader av Per Ossmer och Martin Westmont (båda SD) till 

stadsdelsnämnderna Norrmalm, Älvsjö, Skärholmen och Rinkeby-Kista samt 

till  

berörda facknämnder, Stockholms stadshus och Skönhetsrådet. Stadsdels-

nämndens pensionärsråd och råd för funktionshinderfrågor har haft möjlighet  

att kommentera remissen. Eventuella synpunkter ska ha inkommit till kommun-

styrelsen senast den 31 maj 2016.    

  
Motion om ökad ljussättning på stadens husfasader 

Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige beslutar att Stockholms stad  

arbetar för en turistvänligare och säkrare huvudstad genom att öka 

ljussättningen på stadens husfasader, särskilt på kulturbyggnader. Ett motiv som 

framförs i motionen är att det är svårt att bjuda in turister till stadsvandringar 

mörka tider, eftersom det är dålig belysning på fasaderna. Motionen bifogas i 

sin helhet. 
 

Förvaltningens synpunkter 

Stadsdelsförvaltningen konstaterar att motionärerna främst är angelägna om att 

fasader på kulturbyggnader i innerstaden blir belysta i syfte att öka turismen  

under den mörka delen av året. I Rinkeby-Kista stadsdelsområde är ökad 

belysning av fasader och på olika platser en trygghetsfråga som aktualiseras i 

samband med bl.a. trygghetsvandringar.    

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.5.1.-137-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 17   
Motion om åtgärdsprogram mot hedersförtryck    
Remiss från kommunstyrelsen av Motion (2015:91) av Rickard Wall (-) om  

ett åtgärdsprogram mot hedersförtryck (KS dnr 106-2022/2015).  

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Rickard Wall (-) har väckt en motion, i vilken han påtalar att Stockholms stad 

behöver andra verktyg för arbetet mot hedersrelaterat förtryck/våld. Motionären 

yrkar på införande av en nolltolerans mot hedersförtryck och att 

hedersrelaterade brott ska klassas som hatbrott. Han yrkar vidare på inrättande 

av organisationen Limes, vars verksamhet ska inriktas mot 

förtryckare/våldsutövare, samlokaliseras med Origo och utgöra ett gemensamt 

informations- och åtgärdscentrum. Motionären yrkar slutligen på att de 

våldsutsatta ska kunna avstå från stöd från vissa kontaktpersoner och att staden, 

istället för att återförena familjer, ska verka för att de utsatta ska ”gå vid de 

första hedersförtryckande yttringarna”. 

 

Att införa nolltolerans mot hedersförtryck, utöver stadens befintliga nolltolerans 

mot våld, är inte nödvändigt enligt förvaltningens bedömning. Att fortsätta  

utvecklandet av insatser för dem som utövar hedersrelaterat förtryck/våld är  

däremot angeläget. Förvaltningen har inget att erinra mot inrättande av en  

organisation med verksamhet riktad till våldsutövare. Förvaltningen avråder 

dock från samlokalisering med Origo, som är ett resurscentrum för ungdomar 

som utsätts för hedersrelaterat förtryck och våld, mot bakgrund av de 

säkerhetsaspekter som måste beaktas. Kontakpersoner är en frivillig insats och 

förvaltningen samråder med klienterna för att hitta lämpliga personer. Gällande  

familjeåterförening får förvaltningen understryka att det primära alltid är att 

skydda, oavsett om det rör sig om barn, ungdomar eller vuxna. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.5.1.-084-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 18  
Personalpolicy för Stockholms stad 
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 219-1671/2015).  

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har, för yttrande, remitterat ”Personalpolicy för Stockholms 

stad” till bl.a. samtliga stadsdels- och facknämnder. Remisstiden sträcker sig 

t.o.m. den 19 maj 2016. 

 
Förslag till reviderad Personalpolicy för Stockholms stad 

I Stockholms stads budget för år 2015 gavs kommunstyrelsen i uppdrag att  

revidera stadens personalpolicy som syftar till ett jämställt och hållbart arbetsliv 

och som ger medarbetarna goda förutsättningar att upprätthålla en hög kvalitet  

i verksamheterna. I uppdraget angavs vidare att den nya personalpolicyn skulle 

tas fram i nära samarbete med stadens medarbetare och fackliga organisationer. 

Detta har gjorts under ledning av stadsledningskontorets personalstrategiska  

avdelning. Förslaget bifogas i sin helhet. 

 
Förvaltningens synpunkter 

Stadsdelsförvaltningen välkomnar en revidering av personalpolicyn och delar 

uppfattningen att det är angeläget att ange inriktning och gemensamma ramar 

för det personalstrategiska området som ska vägleda medarbetare och chefer. 

Vidare delar förvaltningen uppfattningen att implementeringsarbetet ska 

priorioriteras. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.5.1.-155-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 19 
Remiss av betänkandet Låt fler forma framtiden  
2014 års demokratiutredning (SOU 2016:5)  
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 110-499/2016).  
 
Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 
 

Ärendet 
Betänkandet ”Låt fler forma framtiden!” är en redovisning av 2014 års  

Demokratiutredning. Utredningens uppdrag var att utreda hur engagemanget 

inom den representativa demokratin kan öka och hur individens möjligheter  

till delaktighet och inflytande mellan valen kan stärkas. Förslaget om att  

kommunfullmäktige antar riktlinjer för medborgardialog kan underlätta arbetet 

och göra det tydligare för kommunmedlemmarna i vilka frågor de kan förvänta 

sig att bli delaktiga. Det är viktigt att sådana riktlinjer tydliggör stadsdels-

nämndens samordnande roll i medborgardialoger så att stadens skiftande lokala 

förutsättningar och invånarbehov kan tillgodoses. Det är även viktigt att det 

finns utrymme för stadsdelsnämnderna att föra dialoger utöver vad riktlinjerna 

föreskriver. Utredningen föreslår att medborgarförslag ska ersättas av ett nytt 

verktyg, en folkmotion. I sak anser förvaltningen att förslaget om folkmotion är 

bättre än nuvarande system med medborgarförslag. Utredningens förslag rör  

den övergripande kommunala nivån, men stadsdelsförvaltningen bedömer att 

förslaget torde vara minst lika genomförbart på stadsdelsnämndsnivå. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 maj 2016.   

Dnr 1.5.1.-185-2016   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

 

Särskilt uttalande  
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) och  

tjänstgörande ersättaren Clara Bergman (V) lämnade följande särskilda  

uttalande:   

 

I tjänsteutlåtandet uppmärksammar förvaltningen att det är få som lämnar  

medborgarförslag i vår stadsdel samtidigt som man bedömer dessa som  

resurskrävande. Man är positiv till förslaget om folkmotioner, vilket vi i  

princip också är positiva till, men det är inte säkert att det kan ses som ett  
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alternativ till medborgarförslag. Risken är att det känns ännu svårare för  

kommunens medborgare att ta initiativ till förändringar. 

 

I Stockholm kommer förslaget om folkmotioner innebära att det behövs 

mer än 9 000 underskrifter för att få igenom en motion medan i mindre 

kommuner som Sundbyberg med 46 000 invånare behövs 460 personers 

stöd. Det betyder att det krävs 20 gånger flera underskrifter för en  

Rinkeby-Kistabo att få igenom en motion än för en sundbybergsbo. Det 

kommer att öka demokratiunderskottet på stadsdelsnivå.   

 

Däremot är vi positiva till medborgardialog och tror att det egentligen 

är det viktigaste forumet för inflytande om det används på rätt sätt.  
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§ 20   
Information till nämnden om ej verkställda beslut  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

Ärendet 
Bakgrund 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa  

funktionshindrade (LSS) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insatser som inte har  

kunnat verkställas inom tre månader från datum för beslutet. Även de beslut  

som tidigare rapporterats som ej verkställda, men som därefter har verkställts, 

ska redovisas. Motsvarande redovisning överlämnas till stadens revisorer samt 

till äldrenämnden och socialnämnden, som rapporterar vidare till kommun-

fullmäktige.  

Rapportering första kvartalet 2016 

Förvaltningen har rapporterat sammanlagt 21 ej verkställda beslut, varav sex 

inom äldreomsorg, 14 inom socialtjänst – vuxna och ett beslut inom socialtjänst 

– barn och ungdom.  

 

Inom äldreomsorgen har två av de rapporterade besluten verkställts fyra  

månader efter beslutsdatum och inom socialtjänst – vuxna har ett av besluten 

verkställts efter mer än fyra månader. De rapporterade beslutet inom socialtjänst 

– barn och ungdom har verkställts.  

 

Inom äldreomsorgen, socialtjänst – vuxna och socialtjänst – barn och ungdom 

har inget av de rapporterade besluten avslutats utan verkställighet. Ett beslut 

inom socialtjänst–vuxna har rapporterats som avbrott i verkställigheten då den 

enskilde velat byta kontaktperson men sedan tackat nej till förvaltningens  

erbjudande om kontaktperson. 

 

Rapporteringen till IVO genomfördes under perioden 8 -11april 2016. De 21  

beslut som rapporterats till IVO första kvartalet 2016 redovisas i tabellform. 

Dnr 1.2.1.-213-2016   
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§ 21  
Uppföljning av gruppbostäder på entreprenad för personer med 
funktionsnedsättning enligt lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 
Ärendet 
Förvaltningen genomför dokumenterade uppföljningsmöten, sex gånger per år 

med entreprenören. Uppföljningarna genomförs med stöd av stadens mallar som 

används vid all uppföljning av verksamhet inom ramen för lagen om valfrihet 

(LOV), oavsett regiform. Syftet med uppföljningarna är att få kunskap om vilka 

förbättringsområden som finns inom verksamheterna, följa upp avtal och att 

hitta goda exempel.  

 

Förvaltningen har under våren 2016 genomfört fem verksamhetsuppföljningar 

inom gruppbostäderna som drivs på entreprenad av Olivia Omsorg AB. 

Uppföljningarna har genomförts av utredare inom socialtjänst vuxna. 

Medicinskt  

ansvariga sjuksköterska (MAS) har varit delaktig i uppföljningarna. 

Uppföljningarna har skett genom i förväg anmälda verksamhetsbesök, 

intervjuer med ansvariga för verksamheten, granskning av dokument, rutiner, 

genomförandeplaner och dokumentation. Alla enheter har haft möjlighet att 

faktagranska  

rapporten innan den redovisas till nämnden. 

 

I stort uppvisar de granskade verksamheterna en god kvalitet och bedöms helt, 

eller i huvudsak, uppfylla de krav som ställs utifrån gällande lagar, föreskrifter 

och avtal. Ledningen är kompetent och erfaren. Personalomsättningen är låg  

och andelen medarbetare med adekvat utbildning är hög. Varje gruppbostad  

har en egen sjuksköterska att vända sig till vid hälso- och sjukvårdsfrågor, 

vilket upplevs som en mycket positiv förändring. Ett värdgrundsarbete pågår 

inom samtliga enheter. Den sociala dokumentationen har förbättrats inom de 

flesta verksamheterna, men den är fortfarande ett av de tydligaste utvecklings-

områdena. Anpassade brukarråd för ökat brukarinflytande och delaktighet är  

ytterligare ett utvecklingsområde. Förvaltningen bedömer att samarbetet med 

entreprenören Olivia Omsorg är gott. 

Dnr 1.2.1.-225-2016   
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§ 22  
Det tredelade föräldraskapet – stöd till föräldrar med placerade 
barn. Del III 
Information om ett utvecklingsprojekt.  

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningarna Rinkeby-Kista, Södermalm och Skärholmen har  

med stöd av centrala utvecklingsmedel sedan september år 2013 bedrivit  

utvecklingsprojektet Det tredelade föräldraskapet. Projektet syftar till att  

utveckla former för stöd till föräldrar vars barn är placerade i familjehem.  

Utgångspunkten för arbetet är att stärka föräldrarnas förutsättningar till  

samarbete med socialtjänst och familjehem och därmed öka tryggheten och  

förutsägbarheten för barn som är placerade. Inom ramen för projektets tredje  

del har råd- och stödverksamheten Stella utprovats och implementerats. Stella 

har under år 2015 tagit emot cirka 100 telefonsamtal och haft besök av cirka  

20 föräldrar, som efterfrågar stöd i sin föräldraroll. Huvudman för projektet har  

varit Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Sedan 1 januari 2016 har Södermalms 

stadsdelsnämnd tagit över huvudmannaskapet. Projektets tredje del redovisas  

i delrapport 3.  

Dnr 1.2.5.-634-2015   
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§ 23  
Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

 Skrivelse från ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah 
m.fl. (MP) och tjänstgörande ersättaren Clara Bergman (V): Lokala 
utvecklingsplaner.   

Beslut  
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

 Skrivelse från tjänstgörande ersättaren Amela de la Cruz (KD): Förenings-

lokaler i Husby.   

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 24 
Konferenser och utbildningar  

Inga konferenser eller utbildningar fanns att redovisa.  
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§ 25 
Postlista  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 17 mars till och med den 13 april 2016.  
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§ 26  
Protokoll från rådet för pensionärsrådet  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i pensionärsrådet den 16 mars 2016.    
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§ 27 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   
 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2016-05-17 

 

Lista på nyanställda 

under april månad 

2016 

Dnr: 2.3.1.-075-2016 

 

 Respektive verksamhets- 

områdeschef 
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§ 28  
Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen  

 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet  
1. Sveriges Kommuner och Landsting - Cirkulär 16:17, Budgetförutsättningar  

för åren 2016-2019. 

 

2. Sveriges Kommuner och Landsting - Cirkulär 16:27, Vägledning för  

erhållande av statsbidrag för ökat bostadsbyggande. 
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§ 29 
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval  
 
Inga protokollsutdrag eller liknande fanns att redovisa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


